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Het Rijsbergenterrein waar voorheen de kalkzandsteenfabriek van Xella stond. © Foto Studio 

Kastermans/Alexander Marks 

Huizen Al maanden doen geruchten de ronde over de toekomst van de oude Huizer 

kalkzandsteenfabriek, ook bekend als het Rijsbergenterrein, sinds kort eigendom van 

bouwbedrijf Coen Hagedoorn. Omwonenden (Huizers en Blaricummers) hebben via 

onbekende bronnen ontdekt dat er een afvalverwerkingsbedrijf komt en vrezen stank, 

zwaar verkeer en ongedierte. 

 

Het gerucht dat er mogelijk een ’regionaal overslag- en verwerkingsbedrijf voor huisvuil’ 

komt op het terrein (voorheen Xella) aan de Randweg (Huizen) is gedeeld in de buurtapp 

Dwarslaan (Blaricum) en heeft zich vervolgens verspreid onder veel inwoners in beide 

gemeenten. Het terrein grenst ook aan De Woensberg, het natuurgebied met onder meer 

vakantiepark Landal Gooise Heide, de nieuwe nog te openen restaurant Brassiere De 

Woensberg en de gemeentelijke begraafplaats Woensberg. Aan de andere kant van de 

Randweg ligt de wijk Stad en Lande (Huizen), en iets verderop de Zuider Eng. 



Woensdagavond (5 maart) komt de toekomst van de voormalige zandsteenfabriek aan de 

orde in de commissievergadering Fysiek Domein in de gemeente Huizen. Dan zal een 

inwoonster gebruik maken van het spreekrecht voor burgers. 

Industrie 

Uit het bericht in de buurtapp Dwarslaan valt op te maken dat er grote zorgen zijn over 

’stankoverlast, toename van zwaar verkeer, geluidshinder, en mogelijke toename van 

ongedierte (ratten, meeuwen, vliegen).’ Ook wordt er gewaarschuwd dat de komst van dit 

type industrie vanwege windrichting en weersomstandigheden een brede impact zal hebben, 

niet alleen op de direct omwonenden, maar op een veel groter gebied. 

Waarom is dit door de gemeente Huizen niet openbaar gemaakt, waarom die 

geheimzinnigheid? 

Cees van Amstel 

Inwoner Huizen 

In het bericht is te lezen dat de direct omwonenden in Blaricum geschrokken zijn van de 

plannen. Zij willen dat het breed bekend wordt. Ook stelt men vast dat het terrein nu al 

wordt voorbereid: ’verplaatsen van grond, vervuiling, en bomenkap op grote schaal zijn 

gestart.’ Men vreest ook dat het voor veel omwonenden niet mogelijk zal zijn deel te nemen 

aan een vorm van participatie omdat men voor een dergelijk traject te ver weg zou wonen 

(meer dan 500 meter): ’Veel belanghebbenden worden buiten spel gezet’, is daardoor de 

verwachting. 

Woonwijkje 

Dit laatste is een doorn in het oog van Cees van Amstel, bewoner van de Berlagestraat in 

Huizen. ,,Ik woon er een paar minuten lopen vandaan. Het is zo’n prachtig gebied. Ik vind het 

onbegrijpelijk dat de gemeente niet kiest voor woningbouw. Maak er een mooi woonwijkje 

van. En niet alleen met grote rietgekapte villa’s. Nee, huizen waar ook gewone mensen 

kunnen wonen.’’ 

Niet alleen zou hij de keuze voor een afvalverwerker onbegrijpelijk vinden, hij is zeer kritisch 

op het feit dat omwonenden helemaal niet zijn betrokken bij de plannen. ,,Waarom is dit 

door de gemeente Huizen niet openbaar gemaakt? Ik ben als bewoner van de Berlagestraat 

wel degelijk geïnteresseerd in wat er gaat gebeuren. Waarom die geheimzinnigheid. Daar is 

toch geen reden voor als je niks te verbergen hebt?’’ 

Hij is het helemaal eens met de bezorgde inwoners van Blaricum. ,,In Nederland waait 

meestal een zuid-westen wind, dus zelfs mensen die op het Want wonen kunnen 

stankoverlast gaan ondervinden.’’ 

 



Wethouder Roland Boom heeft in een eerder gesprek over het Rijsbergenterrein al gezegd 

dat het gebied als bestemming ’zware industrie’ heeft en dat dit wat hem betreft ook zo 

blijft. „Er zijn maar weinig gebieden in het Gooi waar een dergelijke bestemming op rust. En 

dat is wel belangrijk voor de werkgelegenheid”, zo liet hij in 2021 weten. Hij had toen net 

gehoord dat de kalkzandsteenfabriek definitief uit Huizen zou vertrekken. 

 


